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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  

 
Πέµπτη, 3 Μαρτίου 2022 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 
Προς τους Υπουργούς: Προστασίας του Πολίτη, κ. Π. Θεοδωρικάκο  

         Εσωτερικών, κ. Μ. Βορίδη 
         Δικαιοσύνης, κ. Κ. Τσιάρα  

 
 
Θέµα: «Επείγει η στελέχωση των φυλακών» 
 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 

Σύµφωνα µε σειρά δηµοσιευµάτων και µετά από πρόσφατη ενηµέρωση που είχαµε 
από την Οµοσπονδία Σωφρονιστικών Υπαλλήλων Ελλάδος και την Πανελλήνια 
Οµοσπονδία Υπαλλήλων Εξωτερικής Φρούρησης,  δεν έχουν ολοκληρωθεί µέχρι σήµερα 
οι διαδικασίες πρόσληψης των επιτυχόντων στην προκήρυξη 6Κ/2018.  Για τον λόγο 
αυτό, οι φυλακές εξακολουθούν να λειτουργούν υπό το ιδιότυπο καθεστώς της 
πρόσληψης µε σύµβαση εργασίας ορισµένου χρόνου, από τον προσωρινό πίνακα 
επιτυχόντων της ως άνω προκήρυξης, µε τις δυσµενείς συνέπειες που µπορεί αυτό να 
επιφέρει στην οµαλή και ασφαλή λειτουργία τους. 

Σχεδόν 4 χρόνια από την έκδοση της 6Κ και µε δεδοµένα τα προβλήµατα που το 
Κίνηµα Αλλαγής έχει επισηµάνει µε σειρά κοινοβουλευτικών παρεµβάσεων (βλ. π.χ. την 
υπ’ αριθµ. 4381/19-2-2021 ερώτηση και την υπ’ αριθµ. 523/7-3-2021 επίκαιρη 
ερώτηση), οι διαδικασίες δεν έχουν ολοκληρωθεί, ενώ πολύ πιθανό είναι να προκύψουν 
και αρκετές κενές θέσεις µετά την ολοκλήρωση των διαδικασιών. 

Να σηµειωθεί ότι η εν λόγω προκήρυξη προέβλεπε την κάλυψη 464 θέσεων ΔΕ 
Φυλάκων, 5 θέσεων ΠΕ Σωφρονιστικών Ενηλίκων και 93 θέσεων προσωπικού 
εξωτερικής φρούρησης, ενώ ενδεικτικά κατά τα τελευταία χρόνια οι αποχωρήσαντες της 
τελευταίας  κατηγορίας, φέρονται να υπερβαίνουν τους 300. 

Δεδοµένου ότι η ολοκλήρωση της προκήρυξης 6Κ/2018 εκκρεµεί για πολλά χρόνια και 
οι ανάγκες που αυτή κάλυπτε, κατά τη χρονική στιγµή που εκδόθηκε, αυξήθηκαν και δεν 
µειώθηκαν, λόγω και της  πανδηµίας, 
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Δεδοµένου ότι κατά την από 11ης Φεβρουαρίου 2022 συζήτηση επίκαιρης ερώτησης 
της Γραµµατέως της κοινοβουλευτικής µας οµάδος, Ευαγγελίας Λιακούλη, 
πληροφορηθήκαµε ότι η διαδικασία αναµένεται να  ολοκληρωθεί περί τα µέσα Απριλίου, 
χωρίς ωστόσο να φαίνεται πως υπάρχει ένας σαφής προγραµµατισµός ανά φυλακή, 

Δεδοµένου ότι, όπως διαφαίνεται, πολλές θέσεις θα παραµείνουν κενές 

Δεδοµένου ότι από την προκήρυξη 6Κ/2018 υπάρχουν ήδη επιλαχόντες  για την ταχεία 
κάλυψη των θέσεων, οι οποίοι έχουν ολοκληρώσει τη διαδικασία των επιτροπών, έχουν 
υποβληθεί σε όλες τις προβλεπόµενες για την πρόσληψή τους διαδικασίες  (όπως 
εξετάσεις υγειονοµικής ακαταλληλότητας,  αθλητικές δοκιµασίες και ψυχοµετρικά τεστ) 
και είναι έτοιµοι να εργαστούν 

 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποιός είναι ο ακριβής προγραµµατισµός και το χρονοδιάγραµµα πρόσληψης και 
τοποθέτησης των επιτυχόντων της προκήρυξης 6Κ/2018, ανά φυλακή; 
2. Ποιός είναι ο ακριβής αριθµός υπαλλήλων φύλαξης, υπαλλήλων εξωτερικής 
φρούρησης, διοικητικού και επιστηµονικού προσωπικού που υπηρετούν σήµερα ανά 
φυλακή;  
3. Ποιά κενά εκτιµάτε πως θα προκύψουν και µε ποιον τρόπο προτίθεστε να 
αντιµετωπίσετε την ταχεία κάλυψή τους;  
4. Είναι στις προθέσεις σας, τηρώντας όλες τις νόµιµες και προβλεπόµενες  
διαδικασίες, να προχωρήσετε στην κάλυψη των κενών θέσεων από τον πίνακα των 
επιλαχόντων;  
 

 
Οι ερωτώντες βουλευτές 

 
 
 

Γιώργος Καµίνης 
 
 
 

Ευαγγελία Λιακούλη 
 
 
 

Νάντια Γιαννακοπούλου 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 




